矿 物 学 报

2017年 第37卷 第5期

目 次

地球化学岩相学的研究内容、方法与应用实例 方维萱	(509)
大姚六苴砂岩型铜矿区构造岩矿物岩石学特征与地质意义	
	(528)
萨热克砂砾岩型铜矿成矿物质来源与隐伏基底顶面形态控矿特征	
李天成,方维萱,王磊,郭玉乾,韩文华	(536)
海南省儋州文溪坡钨铯多金属矿段钨元素的赋存状态 郭玉乾,方维萱,曹经纬	(545)
海南儋州文溪坡钨多金属矿段裂隙构造与钨富集成矿关系	
	(551)
新疆萨热克砂砾岩型铜矿床钻孔原生地球化学异常特征	
	(559)
内蒙古大梁金铅锌矿勘查实践与找矿模型 王召林,崔玉斌,谭红艳,侯朝勇,倪杰才	(568)
云南因民铁铜矿区次火山杂岩中黑云母和绿泥石矿物化学特征与成矿指示	
	(576)
滇东北乐红大型铅锌矿床稀土元素地球化学特征	(588)
三江造山带兰坪盆地西缘火山岩 U-Pb 年代学与地质意义	
张海,于远山,王兴明,何海,肖鹏,王富明	(596)
新疆乌恰县萨热克铜矿床沉积微相与储矿相体结构特征	
王磊,方维萱,贾润幸,鲁佳,叶雷	(608)
塔里木盆地西缘阿克苏群变质岩岩相学特征与原岩恢复	
	(617)
塔西花园砂岩型铜矿床氧化铜矿物研究	
	(625)
新疆萨热克铜矿床硫铅氢氧碳同位素地球化学特征	
	(630)
新疆萨热克铜矿床矿石组构特征与成因 李世恒,刘正桃,黄行凯,艾世强,赵路通	(638)
新疆萨热克铜矿辉绿岩地球化学特征与动力学意义	
黄行凯,艾世强,崔乐乐,李世恒,赵路通,赵志丹	(646)
塔西乌拉根铅锌矿床硫同位素地球化学特征	
董传奇,胡煜昭,任涛,张宇寒,何岸北,刘昌伟	(653)
新疆萨热克铜矿床绿泥石化蚀变相与构造-岩浆-古地热事件的热通量恢复	
	(661)
《矿物学报》加入中国知网录用定稿网络首发征稿启事	(676)

ACTA MINERALOGICA SINICA (Vol. 37, No.5, 2017)

CONTENTS

Preliminary Research Demonstration on Geochemical Lithofacies: Objective, Methodology, and
Case Applications FANG Wei-xuan (509)
Mineralogical-Petrological Characteristics of Tectonites from Dayao Liuju Copper Ore-District,
Central Yunnan Province, China and their Geological Significance ZOU Hai-jun et al. (528)
Ore-Forming Material Source for Sareke Glutenite Type Copper Deposit and Ore-Controll
Characteristics of Top Surface of Concealed Basement LI Tian-cheng et al. (536)
Study on Occurrence State of Wenxi Tungsten Polymetalic Deposit in Danzhou,
Hainan Province, China
Relationship Between Fracture Structure and Enrichment of Tungsten Mineralization, Danzhou
Wenxipo, Hainan Province, China
Mineralize-Halo-Forming Mechanism for Sareke Copper Deposit in the Xinjiang Uygur
Autonomous Region, China
Exploration Practice and Model of Daliang Gold-Lead-Zinc Deposit WANG Zhao-lin et al. (568)
Mineralogy and Geochemistry of Biotite and Chlorite inSubvolcanic Complex Rock from Yinmin
Iron-Copper Mining Area in Yunnan Province, China and Their Mineralization LU Jia et al. (576)
REE Geochemical Characteristics in Lehong Large Lead-Zinc Deposit, Northeastern
Yunnan Province, China ZHAO Dong et al. (588)
Zircon U-Pb Geochronology and Geological Significance of Volcanic Rocks from the Western
Margin of Lanping Basin, Sanjiang Orogenic Belt, China ZHANG Hai et al. (596)
Characteristics of Sedimentary Microfacies and Ore Phase Structure of Sareke Copper Deposit,
Wuqia Area, the Xingjiang Uygur Autonomous Region, China
Study on the Petrographic Features and Protoliths Reconstruction of Akesu group metamorphic rocks from
the Northwestern Margin of Tarim Basin, the Xinjiang Uygur Autonomous Region, China
LIU Chang-wei <i>et al.</i> (617)
Research on Copper Oxide Minerals of Huayuan Sandstone Copper Deposit in West of the Tarim Basin
ZHANG Yu-han et al. (625)
Sulfur, Lead, Hydrogen, Oxygen and Carbon Isotopic Geochemical Characteristics of Sareke Copper
Deposit, Wuqia County, the Xingjiang Uygur Autonumous Region, China JIA Run-xing et al. (630)
Ore Characteristics and Genetic Analysis of Fabric inSareke Copper Deposit in the Xinjiang Uygur
Autonomous Region, China
Geochemistry Characteristics and Geodynamic Implication of Diabases in Sareke Copper Deposit, the Xinjiang
Uygur Autonomous Region, China
Geochemical Characteristics of Sulfur Isotope of Uragen Pb-Zn Ore Deposit in the Western Tarim Basin
Chloritization Facies and Restoration of Heat Flux for Tectonic-Magmatic-Thermal Events of
Sareke Copper Mine in the Xinjiang Uygur Autonomous Region, China FANG Wei-xuan et al. (661)